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Z A P I S N I K 

 

s 30. tematske sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara, održane 7. studenog 2016., 

u Gradskoj vijećnici soba br. 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 10,00 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Krešimir Raguž, Pilip Karaula, Igor Gavrić, Tomislav Šota, Radivoj 

Đurić, Sava Manojlović, Alen Jakumetović, Robert Rapan, Marina 

Jokić, Mirjana Semenić-Rutko, Nenad Bučko,Biljana Gaća, Darko 

Buljan, Goran Bošnjak, Dejan Drakulić, Nebojša Vidović, Srđan Kolar, 

Mirjana Oreščanin, Nebojša Bajić 

 

Odsutni vijećnici: Zoran Konjević i Slavica Jelinić 

   

Ostali nazočni: Gradonačelnik 

Zamjenici gradonačelnika – M. Pavliček i S. Milaković 

Pročelnici – G. Martinović, M. Sekulić, V. Šibalić, J. Ivančić, A. 

Živanović, I. Arambašić, N. Gažo i S. Tokić. 

I. Antolović, D. Centner i Ž. Pul – djelatnici Gradske uprave 

D. Foriš – Razvojna agencija Vukovar d.o.o. 

Tomislav Mihaljević - direktor Luke Vukovar 

B. Šašić – viši savjetnik za opće poslove, poslove gradskog vijeća i 

mjesne odbore i predstavnici medija. 

 

 

Predsjednik otvara sjednicu, pozdravlja nazočne i poziva Boška Šašića, višeg 

savjetnika za opće poslove, poslove gradskog vijeća i mjesne odbore da izvrši prozivku 

vijećnika. 

Nakon prozivke utvrđuje se kako je na sjednici nazočno 19 od ukupno 21 vijećnika te se 

konstatira kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda te je isti jednoglasno (19) usvojen. 

 

 

D N E V N I     R E D 

1. Donošenje Zaključka po pitanju Projekta izgradnje višenamjenskog kanala Dunav-

Sava, Transportno-logističkog centra Vuka i Bazenske luke Bršadin 

(Izvjestitelj: gradonačelnik) 

 

 

TOČKA 1. 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA PO PITANJU PROJEKTA IZGRADNJE 

VIŠENAMJENSKOG KANALA DUNAV-SAVA, TRANSPORTNO-LOGISTIČKOG 

CENTRA VUKA I BAZENSKE LUKE BRŠADIN 

Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik. 

 

U raspravi su sudjelovali: T. Mihaljević, T. Šota, M. Semenić Rutko, N. Bajić, G. Bošnjak, B. 

Gaća, gradonačelnik, N. Vidović, A. Jakumetović, N. Bučko, D. Drakulić i P. Karaula. 

 

U 11:05 na sjednicu stigla vijećnica S. Jelinić, a u 12:30 sjednicu napustila vijećnica M. 

Oreščanin radi obaveza. Tijekom glasovanja bilo je prisutno ukupni 19 vijećnika. 
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Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (19) donosi 

Z A K LJ UČ A K 

I 

Izgradnja Višenamjenskog kanala Dunav-Sava, Transportno-logističkog centra 

„Vuka“ i Bazenske luke Bršadin protivno je interesima Grada Vukovara i svih njegovih 

građana. Stratešku poziciju i prednost grada Vukovara tijekom povijesti je određivala 

činjenica da Vukovar leži na obali rijeke Dunav iz čega su proizlazile mnoge pogodnosti za 

grad i njegovo stanovništvo. Vukovar je tijekom prošlog stoljeća postao  industrijsko i 

obrtničko središte, zahvaljujući upravo toj prednosti koju su prepoznali mnogi industrijalci, od 

Jana Bate, osnivača tvrtke Borovo, Theodora Müllera, osnivača tvrtke Vuteks, sve do 

današnjih dana i tvrtke Adriatica Dunav, Yasenka i mnogih drugih zbog kojih je s vremenom 

Luka Vukovar postala najveća riječna luka na području Republike Hrvatske. 

Svaki od navedenih planiranih projekata zadire i slabi stratešku poziciju Grada 

Vukovara i Luke Vukovar, a time i narušava njegov strateški interes. 

Izgradnjom kanala dovodi se u pitanje ekološka ravnoteža i ugroženost režima 

podzemnih voda, što posljedično dovodi u opasnost šume hrasta lužnjaka i ekosustav još 

uvijek neistražene šume  Spačva, zatim ugroženost i nedostatak pitke vode, opasnost od 

isušivanja kao i opasnost od poplava.  

Uvažavajući iznesene činjenice, Gradsko vijeće Grada Vukovara i sve političke 

stranke koje u njemu sudjeluju, ovim putem jasno izražavaju svoje neslaganje s navedenim 

projektima te smatraju da je jedino prihvatljivo rješenje razvoj postojeće Luke Vukovar na 

Dunavu i izgradnje transportno-logističkog centra na prostoru bivšeg kombinata Borovo. 

Sukladno navedenom predlažemo Vladi RH i Hrvatskom saboru da ponište sve odluke vezane 

za realizaciju izgradnje Višenamjenskog kanala Dunav-Sava. 

II 

 Zadužuje se gradonačelnik Grada Vukovara da podnese inicijativu za pokretanje 

postupka stavljanja izvan snage Prostorni plan područja posebnih obilježja višenamjenskog 

kanala Dunav-Sava („Narodne novine“ 121/11). 

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Dovršeno u 13.15 sati. 

 

 

 

Zapisnik vodila      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Sesvečan      Igor Gavrić, mag.ing. 


